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P R O T O K Ó Ł Nr VIII/2015 

z obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 25 maja 2015 roku  

w Sali Konferencyjnej Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 w Blachowni przy ul. Sportowej 1. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 18 
00

. 

 

Sesji Przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni – Edyta Mandryk. 

 

W obradach uczestniczyło 13 radnych, co stanowi 87 % ustawowego składu Rady. 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska 

Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Wolska 

Radca Prawny – Agnieszka Glińska 

Dyrektor Biblioteki – Renata Gajlewicz 

Dyrektor Miejskiego Domu Kultury – Maura Jochymczak 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Joanna Tekiela 

Kierownik Zarządu Mieniem Komunalnym – Krzysztof Adryjański 

Prezes Ośrodka Sportu i Rekreacji – Jacek Chudy  

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego w Blachowni 

Sołtysi wg listy obecności 

Mieszkańcy Gminy Blachownia. 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Informacje międzysesyjne. 

5. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

6. Opinie Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji 

Europejskiej. 

7. Uchwała Nr 47/VIII/2015 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015. 

8. Uchwała Nr 48/VIII/2015 w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów. 

9. Uchwała Nr 49/VII/2015 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 15 

położonego przy ul. Sienkiewicza 11 w Blachowni. 

10. Uchwała Nr 50/VIII/2015 w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

11. Uchwała Nr 51/VIII/2015 w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji 

dla Gminy Blachownia. 

12. Uchwała Nr 52/VIII/2015 w sprawie przystąpienia do sporządzenia nowelizacji Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Blachownia do 2025 roku. 

13. Uchwała Nr 53/VIII/2015 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy 

Blachownia do 2025 roku. 

14. Uchwała Nr 54/VIII/2015 w sprawie przystąpienia do opracowania Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 

dla Gminy Blachownia. 

15. Protokół Komisji Rewizyjnej wraz z uwagami Burmistrz Blachowni do protokołu. 

16. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 
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4. Przyjęcie protokołu z sesji nr VII. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i wnioski radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 15 położonego przy 

ul. Sienkiewicza 11 w Blachowni. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji 

dla Gminy Blachownia. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia nowelizacji Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Blachownia do 2025 roku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Blachownia 

do 2025 roku. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 

dla Gminy Blachownia. 

16. Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni z przeprowadzonej w Urzędzie 

Gminy Blachownia kontroli Nr 1/2015.  

17. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad pkt. 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk otwierając obrady VIII Sesji przywitała radnych 

i wszystkich przybyłych gości. 

Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad sesji 

Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

 

Ad pkt. 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk poinformowała, że w dniu 

18 maja 2015 roku do Rady Miejskiej w Blachowni wpłynął wniosek Burmistrza Blachowni 

o wprowadzenie do porządku sesji nr VIII projektów uchwał w sprawie: 

1. Przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Blachownia. 

2. Przystąpienia do sporządzenia nowelizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Blachownia do 2025 roku. 

3. Przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Blachownia do 2025 roku. 

4. Przystąpienia do opracowania Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Blachownia. 

Wobec powyższego zgodnie z art. 20 ust.5 ustawy o samorządzie gminnym wprowadzam do porządku 

obrad wnioskowane projekty uchwał. 

Zmieniony porządek obrad będzie przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji nr VII. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i wnioski radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 15 położonego 

przy ul. Sienkiewicza 11 w Blachowni. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji dla 

Gminy Blachownia. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia nowelizacji Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Blachownia do 2025 roku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Blachownia do 

2025 roku. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Gminy Blachownia. 

16. Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni z przeprowadzonej w Urzędzie 

Gminy Blachownia kontroli Nr 1/2015.  

17. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 3. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Cezary Osiński wnioskował o usprawiedliwienie nieobecności 

na posiedzeniu Komisji w dniu 29 kwietnia 2015 roku Radnej Katarzyny Boryckiej i Radnej Małgorzaty 

Bernat z powodu spraw osobistych. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Marek Kułakowski prosił o usprawiedliwienie nieobecności na posiedzeniu Komisji w dniu 

21 maja 2015 roku Radnego Sebastiana Cierpiała. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk prosiła o usprawiedliwienie nieobecności 

na dzisiejszej sesji Radnego Sebastiana Cierpiała i Radnego Pawła Pydę. 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

Na Sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 4. 

Protokół z sesji Nr VII/2014 z dnia 29 kwietnia 2015 roku został przyjęty jednogłośnie 13 głosów „za”. 

Na Sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radna Małgorzata Bernat (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radny Tomasz Czech (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radny Jacek Rogut (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

Na Sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 6. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła informacje o pracy w okresie międzysesyjnym 

(informacje stanowią załączniki do protokołu). 

 

Ad pkt. 7 

Radny Marek Kułakowski złożył interpelacje w sprawie: 

1. Zamontowania większej ilości ławek na skwerku pomiędzy ul. Kubowicza, a ul. Bankową. 

2. Uprzątnięcia ulic przez, które będzie przechodziła procesja Bożego Ciała. 

3. Odbioru chodników po zakończeniu prac gazowniczych. Zapytał, czy Gmina odebrała na nowo 

położone chodniki po „wykopkach gazowniczych”? Uważa, że zostały źle położone.   

4. Zalewania garaży po opadach deszczu. Za tak zwaną rybaczówką gromadzi się woda i zalewa garaże. 

Prosił o rozwiązanie problemu. 

5. Wycięcia drzew. Przy ul. Kubowicza zostały wycięte chore drzewa. Pozostała jedna wierzba, która 

również jest chora w imieniu mieszkańców prosił o jej wycięcie. 
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6. Wycięcia krzewów leszczyny w Łojkach na zakręcie ul. Długiej w pobliżu szkoły oraz ustawienia 

lustra drogowego przy ul. Kopalnianej w Łojka w celu poprawy widoczności na drodze.  

7. Naprawy urządzeń zabawowych na placu zabaw. Prosił o naprawę, ponieważ są uszkodzone 

i niebezpieczne dla dzieci. 

 

Radny Henryk Kania złożył interpelacje w sprawie: 

1. Naprawy studzienki ściekowej przy ul. Grabowej, która z jednej strony zaczyna się zapadać. 

2. Wycięcia drzew (samosiejek) w pasie ul. Modrzewiowej, które nie zostały usunięte podczas budowy 

ul. Modrzewiowej.  

3. Wyrównania zatoczki przy Przychodni „BLAMED”, ponieważ jest bardzo w złym stanie, a korzysta 

z niej dużo kierowców. Prosił również o wyrównanie zatoczki przy wjeździe na parking przy szkole 

Podstawowej Nr 1. 

 

Radny Tomasz Czech poruszył problem wyjazdu z ul. Parkowej na ul. Sienkiewicza. Wyjazd jest bardzo 

utrudniony, ponieważ ograniczona jest widoczność przez samochody parkujące przy ul. Sienkiewicza 

w kierunku kościoła (szczególnie w niedzielę). Prosił o rozwiązanie problemu poprzez skrócenie miejsc 

parkingowych lub ustawienia lustra.  

 

Radny Jacek Rogut złożył interpelacje w sprawie remontu dróg po okresie zimowym. Zapytał czy łatanie 

dziur zostało zakończone? 

 

 

Radny Cezary Osiński złożył interpelacje w sprawie wejścia do Lokalu Wyborczego Nr 3 i szkoły w 

Łojkach. Stwierdził, że wejście jest bardzo utrudnione, ponieważ wewnątrz budynku są trzy stopnie bez 

barierki. Stanowi to duży problem dla ludzi starszych i niepełnosprawnych. 

 

 

Ad pkt. 8 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy na rok 2015. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 47/VIII/2015 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015 została podjęta jednogłośnie 

-13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw’, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 9 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości diet dla sołtysów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Andrzej Pilarz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu 

uchwały. 

 

Uchwała Nr 48/VIII/2015 w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów została podjęta jednogłośnie -

13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw’, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 13 radnych.  
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Ad pkt. 10  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 15 położonego przy ul. Sienkiewicza 11 

w Blachowni. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 49/VII/2015 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 15 położonego 

przy ul. Sienkiewicza 11 w Blachowni została podjęta jednogłośnie -13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw’, 0 

głosów „wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 11  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk poinformowała, że do Rady Miejskiej w Blachowni 

wpłynęło pismo Prezesa Sadu Okręgowego w Częstochowie w sprawie ustalenia liczby ławników 

do wyboru przez Rade na kadencje 2016 – 2019. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański odczytał treść ww. pisma (pismo w załączeniu 

do protokołu).  

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały w sprawie 

powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników 

 

Uchwała Nr 50/VIII/2015 w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników została 

podjęta jednogłośnie -13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw’, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 12  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Blachownia. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 51/VIII/2015 w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji 

dla Gminy Blachownia została podjęta większością głosów w stosunku; 12 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 1 głos „wstrzymuje się”. 

Na sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 13 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia nowelizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Blachownia do 2025 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Andrzej Pilarz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 52/VIII/2015 w sprawie przystąpienia do sporządzenia nowelizacji Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Blachownia do 2025 roku została podjęta jednogłośnie -13 głosów „za”, 0 

głosów „przeciw’, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 13 radnych.  
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Ad pkt. 14 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Blachownia do 2030 roku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej prosiła o doprecyzowanie projektu uchwały poprzez w pisanie w treści 

paragrafu 1 „Rozwoju Gminy Blachownia na lata 2016 - 2030” i tytułu uchwały również treści „Rozwoju 

Gminy Blachownia na lata 2016 -2030”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 53/VIII/2015 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Blachownia 

na lata 2016 -2030 została podjęta większością głosów w stosunku; 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 

1 głos „wstrzymuje się „ 

Na sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 15 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do opracowania Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Blachownia. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 

 

Uchwała Nr 54/VIII/2015 w sprawie przystąpienia do opracowania Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 

dla Gminy Blachownia. została podjęta większością głosów w stosunku; 12 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 1 głos „wstrzymuje się „ 

Na sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 16 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Cezary Osiński odczytał Protokół Komisji Rewizyjnej Nr 1/2015 

z przeprowadzonej kontroli w okresie od 11.03.2015 r. do 25.03.2015 r. w zakresie:  

1. Zasadności zatrudnienia i opłacenia 4 podmiotów udzielających świadczeń w zakresie obsługi 

prawnej Gminy Blachownia w latach 2010 – 2014. 

2. Zasady i potrzeby nawiązania stosunku pracy z 4 pracownikami Urzędu Gminy Blachownia 

w okresie między 16 listopada a 01 grudnia 2014 roku. 

3. Rzetelności prowadzonych zapisów w dokumentach księgowych wskazanych przez Burmistrza 

Blachowni w wypowiedzi na Sesji Rady Miejskiej w dniu 30.12.2014 r. w oparciu, o które 

wypłacono wynagrodzenia. 

 

Członek Komisji Rewizyjnej Katarzyna Borycka odczytała Uwagi Burmistrz Blachowni do Protokołu 

Kontroli Nr 1/2015 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni (uwagi w załączeniu do protokołu). 

 

W dyskusji w przedmiotowej sprawie udział wzięli: 

Radny Marek Kułakowski poinformował, że zastanawia się nad tym czy Rada powinna się zajmować tą 

sprawą? Czy Rada nie powinna przekazać sprawy Pani Burmistrz, która skieruje dalej przedmiotową 

sprawę? 

Przedstawiona sprawa bulwersuje go z etycznego punktu widzenia, ponieważ Burmistrz, który przegrał 

wybory zatrudnia cztery osoby. Kierownicy nie składali zapotrzebowania na zatrudnienie. Zastanawia się 

czy osoby te były przygotowane merytorycznie do pełnienia funkcji urzędnika. 

Co do zawarcia umowy z jedną z kancelarii prawniczych to trudno go będzie przekonać, że było to 

właściwe posunięcie przez poprzedniego Burmistrza. Wydanie ćwierć miliona złotych na obsługę prawną, 

nasuwa pytania, co w tym czasie robiły pozostałe kancelarie prawne. Pytał, dlaczego niektóre faktury nie 

były opisane? Czy nie powinny się temu przyjrzeć organy ścigania? 
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Radca Prawny Agnieszka Glińska poinformował, że nie jest to dla niej komfortowa sytuacja. Od 2003 

roku pracuje w Urzędzie. W ostatnim okresie czasu umorzyła dla Gminy prawie 5 milionowy podatek, 

który Gmina była zobowiązana na rzecz Wojewody Śląskiego za nie wykorzystanie dotacji w terminie. 

Prowadziła również postępowanie, gdzie Gmina miała obowiązek zapłaty podatku za zmarłego 

mieszkańca. Musiała doprowadzić do przedawnienia zaległości, ponieważ Gmina miała do zapłaty ok. 300 

tyś. zł. Ponadto poinformował, że może się wykazać tym, że wydała szereg opinii prawnych. Projekty 

uchwały były przez nią sprawdzane. Na bieżąco pomagała pracownikom Urzędu. Prowadziła szereg spraw 

sądowych.  

 

Skarbnik Elżbieta Wolska również odniosła się do przedstawionego protokołu. Nie zgadza się z zapisem, 

że faktury nie zostały opisane. Wszystkie faktury były opisane pod względem merytorycznym, 

rachunkowym zatwierdzone do wypłaty. Podpis merytoryczny pracownika potwierdzał wykonanie pracy.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Cezary Osiński poinformował, że Komisja nie mogła przystąpić 

do analizy z powodu braku załączników do połowy faktur i rozliczyć, co firma robiła w godzinach pracy, 

co w nadgodzinach. Uważa, że należało wystąpić do kancelarii Sadkowski o brakujące załączniki. 

 

Radca Prawny Agnieszka Glińska poinformowała, że jeżeli faktura jest opisana pod względem 

merytorycznym i formalnym podlega zapłacie. Nie wszystkie księgowe żądają dokumentów odbioru pod 

faktury. Wynika to z polityki rachunkowości. W Urzędzie pracownik merytoryczny potwierdza czy roboty 

zostały wykonane.  

 

Radny Tomasz Czech wnioskował o nieprzyjęcie na dzisiejszej sesji protokołu Komisji Rewizyjnej 

i odesłanie protokołu do Komisji Rewizyjnej w celu zweryfikowania go w tematach wypowiedzianych 

na sesji. Również w celu ustosunkowania się do uwag pokontrolnych Burmistrz Blachowni. 

 

Radca Prawny Agnieszka Glińska uważa, że należy zwrócić się o załączniki do pracownika 

merytorycznego, który poodpisywał faktury lub złożenie wyjaśnień, na jakiej podstawie stwierdzono pod 

względem merytorycznym do zapłaty.  

 

Radny Henryk Kania stwierdził, że jest zaskoczony tym, że protokół Komisji Rewizyjnej budzi tyle 

kontrowersji. Stwierdził, że Komisja Rewizyjna działa rzetelnie według swojej wiedzy i umiejętności. 

Nie należy oczekiwać, że Komisja będzie działać w określonym kierunku, aby spełnić czyjeś oczekiwania. 

Prosił podać pod głosowanie protokół w celu przyjęcia bądź nie przyjęcia.  

 

Radny Marek Kułakowski zapytał o politykę rachunkowości, z czego wynika, że w jednym roku kwota 

za obsługę prawną Kancelarii Sadkowski wynosiła około 30, 40 tyś. zł, a w ostatnim roku 124 tyś. zł.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk poddała wniosek Radnego Tomasza Czecha, „aby 

Komisja Rewizyjna ponownie zajęła się tym tematem”.  

Wniosek został odrzucony w wyniku głosowania – „za” przyjęciem wniosku było 6 głosów, „przeciw” 

przyjęciu wniosku 6 głosów, 1 głos „wstrzymujący się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Komisji 

Rewizyjnej. 

Protokół został przyjęty większością głosów w stosunku – 8 głosów „za”, 5 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 17  

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska udzieliła odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje 

radnych: 

Radnemu Markowi Kułakowskiemu w sprawie: 
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1. Zamontowanie większej ilości ławek na skwerku pomiędzy ul. Kubowicza, a ul. Bankową 

poinformowała, że ławki zostały zamówione i będą uzupełniane. 

2. Uprzątnięcia ulic, przez które będzie przechodziła procesja Bożego Ciała odpowiedziała, że zostało 

już wydane polecenie. Pracownicy robią przegląd terenu. Ulice będą posprzątane.   

3. Odbioru chodników po wykonaniu węzła ciepłowniczego poinformowała, że prace zostały odebrane. 

W ramach dwuletniej gwarancji usterki można zgłaszać do wykonawcy. 

4.  Zalewania garaży po opadach deszczu odpowiedziała, że pracownicy sprawdzą tą sprawę w terenie.  

5. Wycięcia wierzby przy ul. Kubowicza wyjaśniała, że mieszkańcy wnioskowali o niewycinanie 

drzewa. 

6. Wycięcia krzewów leszczyny w Łojkach poinformowała, że krzewy zostały wycięte. W sprawie 

ustawienie lustra przy ul. Kopalnianej odpowiedziała, że zostanie sprawdzone czy lustro poprawi 

widoczność w tym miejscu i ewentualnie zamontowane.   

7. Urządzeń na placu zabaw poinformowała, ze na bieżąco są robione przeglądy placów zabaw. 

Wszystkie usterki zostaną naprawione.  

 

Radnemu Henrykowi Kani w sprawie: 

2. Naprawy studzienki ściekowej przy ul. Grabowej odpowiedziała, że studzienka zostanie sprawdzona 

i jeżeli będzie potrzeba zostanie naprawiona. 

3. Wycięcia drzew (samosiejek) w pasie ul. Modrzewiowej poinformowała, że w tej sprawie został 

złożony wniosek o pozwolenie na wycięcie drzew. Jeżeli otrzymamy zgodę na wycięcie drzewa 

zostaną usunięte.  

4. Wyrównania zatoczki przy Przychodni „BLAMED” odpowiedziała, że w ramach bieżącego 

utrzymania dróg zatoczka zostanie naprawiona. Przy wjeździe na parking przy szkole Podstawowej Nr 

1 są wykonywane prace, ubytki zostaną naprawione. 

 

Radnemu Tomaszowi Czech w sprawie wyjazdu z ul. Parkowej na ul. Sienkiewicza odpowiedziała, że 

ustawienie lustra może rozwiązać problem.  

 

Radnemu Jackowi Rogutowi w sprawie remontu dróg po okresie zimowym poinformowała, że firma do 

czerwca ma termin naprawy dróg. Gwarancja na wykonane usługi wynosi jeden rok. Prosiła o zgłaszanie 

ewentualnych usterek. 

 

Radny Cezary Osiński w sprawie barierki przy schodach w szkołach wyjaśniła, że szkoły są oddane 

w trwały zarząd oznacza to, że w swoim zakresie wykonują tego rodzaju prace. Przekaże tą kwestię 

Dyrektorom Szkół. 

 

Ad pkt. 18 Wolne wnioski 

Głos zabrali: 

Małgorzata Olszewska stwierdziła, że żenującym jest żeby z tak biednej Gminy wyprowadzić tyle 

pieniędzy na rzecz kancelarii prawnych. Pomimo tego, że Gmina zatrudnia radcę prawnego na cały etat. 

Sama jest przykładem tego, że dążono celowo, aby odbywały się sprawy sądowe. Wyszczególniła sprawy, 

które według niej nie powinny być kierowane do Sądu. 

Ponadto prosiła o rozstrzygnięcie sprawy dotyczącej Ośrodka Zdrowia w Łojkach. Sprawa jest bardzo 

ważna, ponieważ chce doposażyć Ośrodek w nowoczesny sprzęt medyczny.  

 

Krzysztof Imiołek: 

1. Zapytał czy Strategii Rozwoju Gminy Blachownia dotyczy całości Blachowni czy miejsc, w których 

będą prowadzone inwestycje? 

2. Zapytał ile Gmina zyskała na zatrudnianiu Kancelarii Prawnych? W jego przekonaniu liczy się efekt 

końcowy. 

3. Poinformował, że był na ostatnim posiedzeniu Komisji Budżetu. Stwierdził, że Pani Inspektora 

ds. oświaty przygotowała bardzo dobrze materiał na posiedzenie Komisji. Był wiele lat radnym 

i nigdy się nie spotkał z tak dobrze przygotowanym materiałem. Uważa, że jest to materiał, który 

powinna przeanalizować Komisja Rewizyjna w celu przygotowania wniosków dla Pani Burmistrz.  
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Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska udzieliła odpowiedzi w sprawie Strategii Rozwoju Gminy 

Blachownia i poinformowała, że Startegia obejmować będzie plan rozwoju i kierunki działania całej 

Gminy. 

 

Sołtys Cisia Paweł Gąsiorski poinformował, że na ostatnim zebraniu wiejskim mieszkańcy prosili 

o wybudowanie chodnika przy ul. Cisiańskiej w Cisiu. Wniosek podpisało 65 % mieszkańców 

uprawnionych do głosowania. Prosił o poparcie wniosku mieszkańców w Starostwie Powiatowym 

w Częstochowie i dofinansowanie budowy chodnika.  

Podziękował za przeznaczenie środków na budowę chodnika przy szkole w Cisiu.  

Zapytał, dlaczego zostały wprowadzone środki z zadania budowa oświetlenia przy Szkole w Cisiu? Prosił 

o wykonanie oświetlenia.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk poinformowała o zaproszeniach, które wpłynęły 

do Rady Miejskiej.  

 

Ad pkt. 19 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady zamknęła VIII sesję Rady Miejskiej 

w Blachowni. 

 

 

 

Protokołowała         Przewodnicząca  

           Rady Miejskiej  
Iwona Gawlik 

          Edyta Mandryk 
 

  


